
Pan Andrzej Koronkiewicz: „Został ogłoszony kolejny przetarg na sprzedaż Dworca 

PKS w Augustowie. Czy zostało ustalone z władzami miasta Augustów miejsce na 

zatrzymywanie się autobusów po sprzedaży tego dworca? Jeżeli zostało ustalone, to  

czy nie wywoła to chaosu w komunikacji miejskiej w Augustowie?” 

 


